



KENYATAAN TAWARAN
TENDER : FAMA/KAJIAN-PASM/02-2021

PERKHIDMATAN PERUNDING BAGI KAJIAN PENGGUNAAN AGROMAKANAN SEGAR DI MALAYSIA (KPASM) PERINGKAT ISI RUMAH, PERTUBUHAN KILANG DAN PERTUBUHAN PERKHIDMATAN HOSPITALITI

Tawaran adalah dipelawa daripada **perunding** yang berpengalaman dan berkelayakan serta berdaftar dengan **Kementerian Kewangan Malaysia (MOF)** dalam bidang yang tersebut di bawah dan masih dibenarkan membuat tawaran pada masa ini bagi perkhidmatan berikut :

MAKLUMAT TENDER	HARGA DOKUMEN/ TARIKH DOKUMEN DIJUAL/ TEMPAT DIJUAL & TARIKH TUTUP	KOD BIDANG	TARIKH PENDAFTARAN TENDER
<p><u>TAJUK TENDER :</u></p> <p>PERKHIDMATAN PERUNDING BAGI KAJIAN PENGGUNAAN AGROMAKANAN SEGAR DI MALAYSIA (KPASM) PERINGKAT ISI RUMAH, PERTUBUHAN KILANG DAN PERTUBUHAN PERKHIDMATAN HOSPITALITI</p> <p><u>NO. TENDER :</u></p> <p>FAMA/KAJIAN-PASM/02-2021</p>	<p><u>HARGA DOKUMEN</u> RM 100.00 (TIDAK AKAN DIKEMBALIKAN)</p> <p><u>TARIKH IKLAN</u> 17 Mei 2021 (Isnin)</p> <p><u>TARIKH DOKUMEN DIJUAL</u> 24 Mei 2021 (Isnin) hingga 7 Jun 2021 (Isnin)</p> <p><u>TEMPAT DOKUMEN DIJUAL</u> Permohonan pembelian dokumen perlu dibuat secara online dengan melengkapkan borang permohonan dan pendaftaran tender di lampiran dan emel kepada perolehanpre2020@fama.gov.my</p> <p><u>TARIKH TUTUP</u> 16 Jun 2021 (Rabu)</p> <p><u>LOKASI PENGHANTARAN DOKUMEN TENDER</u> Peti Tender 1 Bilik Pusat Khidmat Pelanggan, Tingkat 1, Bangunan FAMA Point, Lot 17304, Jalan Persiaran 1, Bandar Baru Selayang, 68100 Batu Caves, Selangor</p>	<p>340103 Kajian Ekonomi</p> <p>ATAU</p> <p>340105 Kajian Pemasaran Dan penyelidikan</p>	<p><u>TARIKH</u> 24 Mei 2021 (Isnin) hingga 7 Jun 2021 (Isnin)</p> <p><u>TEMPAT</u> Pendaftaran tender perlu dibuat secara online dengan melengkapkan borang permohonan dan pendaftaran tender di lampiran dan emel kepada perolehanpre2020@fama.gov.my</p> <p><u>NO. TEL</u> 03-6126 2020</p> <p>*HANYA PENAMA PADA SIJIL MOF SAHAJA YANG BOLEH MEMBUAT PENDAFTARAN</p> <p>*SURAT WAKIL KUASA TIDAK DITERIMA</p> <p>*PENDAFTARAN TENDER ADALAH DIWAJIBKAN</p>

Dokumen Tender dan keterangan lanjut boleh diperolehi semasa waktu pejabat dan boleh dibeli secara online melalui emel **perolehanpre2020@fama.gov.my**. Petender yang ingin memasuki tawaran di atas dikehendaki menyertakan bayaran dokumen yang dibuat secara online kepada **Lembaga Pemasaran Pertanian Persekutuan (FAMA), No. Akaun : 512503103652 (Maybank)** dan bayaran ini tidak akan dikembalikan.

Sila kemukakan **Sijil Pendaftaran Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM)** dan **Kementerian Kewangan Malaysia (MOF)** beserta kod bidang yang berkaitan semasa membuat pendaftaran tender dan pembelian dokumen tender.

Dokumen Tender yang telah disempurnakan hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat yang berlakri (gam) dan bertanda No. Tender yang berkenaan di sebelah kiri sampul surat. Dokumen Tender ini hendaklah dimasukkan ke dalam **Peti Tender 1 di Bilik Pusat Khidmat Pelanggan, Tingkat 1, Bangunan FAMA Point, Lot 17304, Jalan Persiaran 1, Bandar Baru Selayang, 68100 Batu Caves, Selangor pada 16 Jun 2021 (Rabu) sebelum jam 12.00 tengahari (mengikut jam di Bilik Pusat Khidmat Pelanggan FAMA)**

Lembaga Pemasaran Pertanian Persekutuan (FAMA) **tidak terikat** untuk menerima tawaran tender terendah atau mana-mana tawaran. Hanya syarikat yang berjaya sahaja akan dimaklumkan. Syarikat yang tidak dihubungi 6 bulan selepas tarikh tutup dianggap tidak berjaya.

Petender hendaklah sentiasa mematuhi langkah-langkah pencegahan COVID-19 semasa urusan berkaitan tender ini.

Iklan ini juga boleh dilihat di www.fama.gov.my

PERINGATAN : “PEMBERI & PENERIMA RASUAH ADALAH SALAH DIBAWAH AKTA SURUHANJAYA PENCEGAH RASUAH MALAYSIA” (AKTA 694)



**LEMBAGA PEMASARAN PERTANIAN PERSEKUTUAN (FAMA)
BORANG PERMOHONAN DAN PENDAFTARAN TENDER**

Nama Syarikat :

Alamat :

Poskod : Negeri :

Nama Pegawai :

No Kad pengenalan :

No. Telefon (P) : No. Telefon (HP) :

No. Faks :

*Email :

No. Daftar SSM :

Wajib lampirkan bersama salinan sijil berikut :

1. Sijil Suruhanjaya Syarikat Malaysia (***pastikan sijil masih aktif**),
2. Sijil Kementerian Kewangan (***pastikan sijil masih aktif**),
3. Sijil Kementerian Kewangan Taraf Bumiputera (***pastikan sijil masih aktif, jika ada**),
4. Pastikan mempunyai kod bidang Kementerian Kewangan yang berkaitan sebelum pembayaran dilakukan,
5. Lampirkan bersama slip pembayaran pembelian dokumen secara online ke email perolehanpre2020@fama.gov.my.
Tulis No. Tender di sebelah kanan bahagian atas slip pembayaran seperti berikut :-
(Detail: FAMA/KAJIAN-PASM/02-2021)

Tandatangan :
Nama :
Tarikh :